
Hei!
Ser du på denne?
 
‐‐
Frank Holdal
Fungerende leder plan, utvikling og næring
Tlf. 75 71 05 77
 

Fra: Adelheid Buschmann Kristiansen <Adelheid.Kristiansen@meloy.kommune.no> 
Sendt: 2. september 2020 08:42
Til: Frank Holdal <Frank.Holdal@meloy.kommune.no>
Emne: Fwd: Anmelder saksbehandler:
 
 

Sendt fra min iPhone
 

Videresendt melding:

Fra: Sigurd Stormo <Sigurd.Stormo@meloy.kommune.no>
Dato: 31. august 2020 kl. 17:05:08 CEST
Til: Adelheid Buschmann Kristiansen <Adelheid.Kristiansen@meloy.kommune.no>
Emne: VS:  Anmelder saksbehandler:

 
 
Med vennlig hilsen
Sigurd Stormo /// Ordfører

Meløy kommune /// Politikere
Telefon: 75 71 07 00 /// Mobil: 909 90 535
 

Fra: Montasjeteknikk (Herleif) <herleif@montasjeteknikk.no> 
Sendt: 31 August 2020 14:21
Til: Sigurd Stormo <Sigurd.Stormo@meloy.kommune.no>
Emne: Anmelder saksbehandler:
 
Sigurd Stormo   fra Herleif Kristiansen Meløy
 
Som du ser er vi ikke regnet som vanlige arbeidsfolk... dette er meget synd da mitt firma har 4 mann
på lønningslisten. Og to av mine har ikke førerkort. Det betyr i virkeligheten at jeg MÅ kjøre dem på
og av arbeid.
I sommer fikk vi ikke pendler bevis.!! Dette anmelder jeg som udugelighet i arbeid av den personen
som sitter på Meløy Kommune og vurderer mine arbeidsfolk, om vi skal arbeide eller ikke. i dette
tilfelle IKKE.
Vi har måtte reise med ferja til alle døgnes tider da vi ikke kunne reise som vanlige pendlere som
Remi  Henriette Steen og manger flere som reiser.  Vi ble fratatt muligheten til å reise til øya på vanlig
tid.
Kan nevne; Remi Kristensen og jeg har samme type reiserute, hvorfor ble vi forskjellsbehandlet????
Remi arbeider på Halsa   Glomfjord  Sund Inndyr og Sundsfjorden. Fikk pendler bevis øyeblikkelig;
jeg avslag.
 
Som øverste sjef får du ta dette med dine udugelige saksbehandlere. Og kom ikke å skylde over på
Fylkedskommunen.
For dette behandles på Ørnes i ditt hus.
 



Som et resultat av flere motarbeidelser i Kommunen jeg skatter til vurderer jeg å selge mitt firma til
Fauske, å gi skatteinngangen dertil. Da trenger vi ikke noe fra vår kommune. Skatter og avg betales i
rikt monn uansett.
Investor og kjøper har god tro på min utvikling av Meløyhytta og vil tilby oss gratis bygg for
elementproduksjon.
Vi har forsøkt i dim komm Stormo, men fikk et svar at dere må ta dette med deres bank. Din
saksbehandler gadd ikke en gang undersøke hva vi hadde til planer som var fremtidsrettet.  
Som du ser om du ønsker å se; vi er øyværinger og står ikke høgest i kurs.
 
Regner med at du tar dette opp med dine og ser vår frustasjon i virkeligheten.
Mvh  DGL for Nord Norsk Montasjeteknikk as Meløy Herleif Kristiansen


